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 Dalykas: Pasiūlymas dėl Europos Parlamento ir Tarybos reglamento dėl invazinių 
svetimų rūšių introdukcijos ir plitimo prevencijos ir valdymo  
- Politiniai debatai 

  

 

1. 2013 m. rugsėjo 9 d. Komisija pateikė pirmiau nurodytą pasiūlymą Tarybai ir Europos 

Parlamentui.  

 

Aplinkos darbo grupė nagrinėjo pasiūlymą keliuose posėdžiuose. 
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2. Šiame diskusijų etape pirmininkaujanti valstybė narė mano, kad naudinga surengti politinius 

debatus, kuriais vadovaujantis vyktų tolesnis darbas Taryboje. Šiuo tikslu pirmininkaujanti 

valstybė narė pateikia dvi klausimų grupes, kuriomis remiantis vyktų ministrų debatai. 

 

3. Nuolatinių atstovų komiteto prašoma apsvarstyti šio pranešimo priede pateiktus 

pirmininkaujančios valstybės narės parengtus klausimus ir pateikti juos Tarybai rengiantis 

politiniams debatams 2013 m. gruodžio 13 d. posėdyje. 

 

4. Pirmininkaujanti valstybė narė prašo delegacijų rašytinius atsakymus atsiųsti iki Tarybos 

posėdžio ir, jeigu įmanoma, Tarybos posėdžio metu pateikti bendrus pranešimus. 

 

 



 

 

16432/13   rsl/JAV/nv 1 
PRIEDAS DG E 1A  LT 
 

PRIEDAS 

 

Klausimai ministrams 

 

1. Ar manote, kad Sąjungos svarbos invazinių svetimų rūšių sąrašas turėtų būti ribotas skaičiaus 

atžvilgiu? Ar į tokį sąrašą turėtų būti įtrauktos tik Sąjungos teritorijai svetimos rūšys? Ar 

turėtų būti į sąrašą įtrauktinoms rūšims taikomas prioritetų nustatymo mechanizmas? Jei taip, 

kokie kriterijai turėtų būti taikomi? 

 

2. Ar, Jūsų nuomone, į reglamentą turėtų būti įtrauktos nuostatos, kuriomis būtų leidžiama imtis 

veiksmų prieš invazines svetimas rūšis ES biologinių ir geografinių regionų lygiu ir jie būtų 

skatinami? Jei taip, kokie turėtų būti pagrindiniai tokio regioninio bendradarbiavimo 

elementai? 

 

      


	Klausimai ministrams

